
   

KSČM odmítá tzv. obrannou smlouvu s USA
Bez informování  veřejnosti  je  v  současné době  dokončována příprava tzv.  obranné
smlouvy mezi Českou republikou a USA. Tato hanebná dohoda má mimo jiné umožnit
pobyt vojenských jednotek USA na českém území.  Podepsat tuto vazalskou smlouvu
by měla  ministryně  obrany Jana Černochová pravděpodobně  při  chystané návštěvě
premiéra Petra Fialy ve Washingtonu. 
Česká vláda se navíc  v rámci  své podpory války také rozhodla prosadit  uzákonění
povinného výdaje  na zbrojení  ve  výši  2 % HDP. Protilidová vláda ODS,  KDU-ČSL,
TOP09, STAN a Pirátů tyto prostředky hodlá využít na další uplatňování své agresivní
vojenské politiky. Příkladem zbytečného vyhazování peněz na zbrojení je záměr pořídit
americké bojové letouny F-35. I v tomto případě  jde o podlézavost vůči  USA, neboť
v současné  době  provozované  letouny  Gripen  jsou  pro  českou  armádu  naprosto
dostačující.  Pořízení  24  letounů  F-35  spolu  s dalšími  s tím  spojenými  výdaji  přitom
přijde  Českou  republiku  a  její  občany  nejméně  na  100 miliard  korun.  Nestydatost
takového nákupu bije do očí v souvislosti se současnou krizí, která každým dnem stále
více dopadá na většinu občanů naší země.
Komunisté jsou přesvědčeni, že chystané kroky pravicové vlády Petra Fialy jsou dalším
útokem na zbytky suverenity České republiky a naprosto zemi podřizují zájmům USA.
Pro občany znamená tato politika nejen další  zadlužování země,  ale může vést i  k
ohrožení jejich životů. KSČM zcela zásadně odmítá přítomnost cizích vojsk na území
naší republiky. 
Komunisté vyzývají občany České republiky, kteří s touto vládní politikou nesouhlasí,
aby svůj názor dali veřejně najevo. KSČM společně s dalšími mírovými a protiválečnými
organizacemi  kromě  jiného  iniciovala  petici  odmítající  jakoukoli  cizí  vojenskou
přítomnost na území naší země. K jejímu podpisu je zván každý, kdo si přeje mírovou a
suverénní republiku. 
Zároveň  KSČM  vyslovuje  podporu  nov ě  vzniklé  výzv ě  „Mír  a  spravedlnost“,
prosazující mírové řešení probíhajícího konfliktu na Ukrajin ě. 

Sněmovnu čeká hlasování o vyslovení nedůvěry vládě
Poslaneckou  sněmovnu  čeká  další  mimořádná  schůze.  Hnutí  ANO  oznámilo,  že
sesbíralo  podpisy  potřebné  pro  svolání  sněmovního  jednání  o  vyslovení  nedůvěry
vládě. Schůze se nejspíš uskuteční před druhým kolem prezidentské volby
  Na vyvolání jednání o vyslovení nedůvěry vládě Petra Fialy (ODS) se klub hnutí ANO
shodl  v  10.1.  Předsedkyně  poslaneckého klubu Alena Schillerová postup zdůvodnila
tím, že koalice zamezila sněmovní debatě o opozičních tématech. Jmenovala například
dostupnost  léků,  financování  sociálních služeb,  situaci  na úřadech práce a úvahy o
změnách  v  dani  z  přidané  hodnoty.Podpisy  předá  předsedkyni  Sněmovny  Markétě
Pekarové Adamové (TOP 09). 
 Potřebných 50 už ANO sesbíralo. Jeho klub čítá 72 členů. Podpisy dalšího opozičního
hnutí  SPD neshánělo.Vládní  představitelé  spojují  hlasování  o  nedůvěře  se  snahou
vytvořit  prostor  bývalému  premiérovi  a  kandidátovi  na  prezidenta  Andreji  Babišovi
(ANO) před druhým kolem volby hlavy státu. lPremiér Fiala uvedl, že se opoziční hnutí
snaží  o  prezidentskou kampaň  na  úkor  Parlamentu.Schillerová  to  odmítla. »Koalice
měla  celou  tuto  záležitost  ve  svých rukou.  Stačilo  zařadit  některé  body,  které  trápí
občany země a o jejichž zařazení jsme žádali ,« uvedla. Kdyby ANO chtělo zasahovat
do volby hlavy státu, vyvolalo by podle Schillerové jednání už dříve.
  Předsedkyně  Sněmovny musí  schůzi  svolat  podle  jednacího řádu neprodleně  po
obdržení žádosti.  Schůze se tak nejspíš uskuteční před druhým kolem prezidentské
volby, v níž kandiduje i šéf ANO a expremiér Andrej Babiš. Dá se očekávat, že i on
bude při jednání kritizovat kabinet.
  K tomu, aby kabinet padl, se musí pro nedůvěru vyslovit nadpoloviční většina všech
poslanců,  tedy nejméně  101.  Opoziční  ANO a SPD mají  v  plné  sestavě  92  hlasů.
Koaliční  tábor  ODS, STAN, KDU-ČSL, TOP 09 a Pirátů  má 108 hlasů.Vláda Spolu
(ODS, KDU-ČSL, TOP 09) a Pirátů se Starosty a nezávislými (STAN) bude hlasování
čelit podruhé. Prvnímu opozičnímu pokusu o svržení odolal Fialův kabinet loni v září.
Hlasování o nedůvěře vyvolalo ANO s podporou SPD kvůli aféře kolem už bývalého
ředitele  civilní  rozvědky  Petra  Mlejnka  a  vládnímu  postupu  v  řešení  zejména
energetické krize. 
  Vzhledem ke sněmovní koaliční většině je pravděpodobné, že pokus o svržení vlády
nebude úspěšný. Ze 17 pokusů o vyslovení nedůvěry vládě uspěl v historii samostatné
ČR jeden. V roce 2009 Sněmovna sesadila vládu Mirka Topolánka (ODS).   
(jad, čtk)Iportal24

Ničení vzpomínkové kultury
Pokud nechceme opakovat  hrůzy nacismu a  fašismu,  je  zapotřebí,
abychom  původce  2.  světové  války  nenechali  přepisovat  dějiny  a
historické příčiny nezaměňovali s následky. Vojtěch FILIP
Proto zde rád sdílím tento závažný mezinárodní text:
FIR: Ničení vzpomínkové kultury, 9. prosince 2022
FIR (Mezinárodní federace [Hnutí] odporu-Sdružení antifašistů) se již
několikrát  jasnými  slovy  vyslovila  proti  barbarskému  odstraňování
památných míst protifašistického odboje, míst fašistické perzekuce a
památníků  osvobození  a  osvoboditelů.  Odstraňování  historických

svědectví  a  památníků  je  výrazem historické zapomnětlivosti,  ještě  více  záměrného
přepisování dějin a pokusů o zničení společenské paměti akce žen a mužů ze všech
evropských národů proti fašistickému barbarství.
Děsivá je skutečnost, že tato forma historické revize není omezena na jednotlivé země,
ale  je  praktikována  v  různých  evropských  zemích.  Když  bylo  v  září  2019  přijato
skandální  usnesení  Evropského  parlamentu  o  „důležitosti  evropské  minulosti  (nebo
evropského historického vědomí) pro budoucnost Evropy“,  vlády různých evropských
zemí věřily, že mají volnou ruku k přepisování dějin a odstraňování paměťových míst.

 Zejména  v  přechodových  státech,  které  byly  nově  přijaty  do  EU,  byla  taková
destrukce kultury vzpomínek prováděna v masovém měřítku.
Iniciativy v této souvislosti nepocházely pouze od vládních agentur; když došlo na
odstraňování  památek či  historických památek,  vystoupily  také obecní  instituce  a
místní aktéři. Studie zveřejněná před pouhými několika týdny odhalila, že navzdory
odporu  veteránských  organizací  v  Chorvatsku  byla  vyklizena  či  zničena  zhruba
polovina všech památníků jugoslávského osvobozeneckého boje.
V českém hlavním městě Praze byl na základě rozhodnutí obvodní vlády odklizen v
rámci akce „plášť a dýka“ slavný památník městského osvoboditele maršála Koněva.
V  Německu  (přesněji  v  Sasku)  prosadil  místní  starosta  proti  námitkám  vědců  a
veteránských sdružení  zničení  historické  budovy z  raného koncentračního tábora
Sachsenburg – za peníze saské státní správy na „revitalizaci brownfieldů“ (bývalých
průmyslových areálů).
Zvláště  jsou  však  průkopníky  v  ničení  památníků  a  památníků  v  Evropské  unii
pobaltské republiky. Před několika dny lotyšská tisková agentura Leta hrdě oznámila,
že od léta bylo v Lotyšsku demontováno více než 120 sovětských památníků. Podle
místních  vlád  bylo  odstraněno  všech  69  objektů,  jejichž  demontáž  vláda  v  Rize
stanovila  do  15.  listopadu.  Kromě  toho  bylo  z  vlastní  iniciativy  místních  úřadů
zbouráno nebo odstraněno 55 dalších objektů z veřejného prostoru, uvedla mluvčí
ministerstva kultury. Vzhledem k tomu, že lotyšská vláda si je vědoma toho, že tento
druh historického zapomnění  by se v Lotyšsku nesetkal  jen s protestem ruského
obyvatelstva,  ale  mohl  by  také  vyvolat  odpor  mezinárodní  veřejnosti,  bylo  toto
historicko-politické  barbarství  legitimizováno  parlamentním  usnesením.  Dohoda  s
Ruskou federací z 90. let byla jednostranně vypovězena. Ukrajinská válka musela
být použita jako „ospravedlnění“. Vzhledem k tomu, že tyto památky údajně „oslavují
Rudou armádu“, neměly by již mít místo ve veřejném prostoru.
V Litvě začaly úřady rozebírat šest žulových soch na hřbitově ve Vilnusu. Starosta
Remigijus  Simasius  oznámil,  že  se  od  tohoto  sovětského  symbolu  „očistí“.
Demontáží  se  městská správa vzpírá  doporučení  Výboru  OSN pro  lidská práva,
který projekt na základě stížnosti provizorně zakázal.
Od  Evropské  komise  není  slyšet  ani  slovo  o  tom,  že  by  pomníky  připomínaly
sovětskou armádu, která umožnila osvobození Evropy od fašistického barbarství v
rámci  protihitlerovské  koalice.  Nikdo  se  nezmiňuje  o  tom,  že  ničení  sovětských
pomníků  začalo  už  dávno  před  24.  únorem  2022.  V  Bruselu  se  navíc  úplně
„zapomnělo“, že v Lotyšsku a Estonsku se rehabilitace bývalých dobrovolníků SS,
kteří se jako kolaboranti podíleli na válce proti Sovětskému svazu a na vražedných
akcích proti židovskému
obyvatelstvu  v  pobaltských  státech,  praktikuje  už  řadu  let  se  státní  podporou.
Fašističtí pachatelé jsou nově definováni jako „bojovníci za svobodu země“, na jejich
počest se konají pochody a antifašisté, kteří protestují proti takové historické revizi,
jsou masivně pronásledováni.
To vše samozřejmě nemá nic společného s válkou na Ukrajině – ukazuje to, jak je
tato  válka  zneužívána  ke  změně  politiky  připomínání  a  připomínání  ve  smyslu
rehabilitace kolaborace a spoluviny.
FIR podporuje všechny členské spolky v jejich úsilí  zachovat  svědectví  historické
paměti  a  udržet  při  životě  odkaz  antifašistického  boje  proti  takovým  formám
historické  revize.  FIR  –  Federation  Internationale  des  Résistants  -  Association
Antifasciste  (článek  se  z  důvodu  závažnosti  textu  objevil  na  webu  SOF
www.wftucentral.org)      Překlad: V. Sedláček

Nelidské ministerstvo
Českou  republiku  vedle  energetické  krize  začala  trápit

krize léková.  Od  doby  nástupu  neoliberální  Pětipsí  vlády  se
zmítáme v problémech.  V mnohých oblastech pácháme doslova
sebevraždu. Nefunkční a selhávající pravicová politika nás žene
do úzkých. Lidé stojí fronty na lékaře, léky, sociální dávky. To je
obrázek  posledního  roku,  nikoliv  obrázek  konce  reálného
socialismu.  Nejvíce  selhávající  je  aktuálně  ministerstvo
zdravotnictví  se  svým nelidským  ministrem Válkem,  profesorem

připomínajícím  svými  výroky profesora  Nejedlého,  někdy přezdívaného také jako
rudý dědek. Epidemie sílí, antibiotika stále více chybí. Nejsou léky na horečku pro
děti.  Takové titulky můžeme číst  dnes a  denně.  Co na to ministr  Válek? Zkuste

obvolat sto lékáren a nakonec lék seženete. Jak podlé a trapné! Lékař, který má být
empatický, je arogantní. Ostatně podobně jako strana, kterou zastupuje. Ministerstvo
prý o problémech ví a pracuje na řešení. Byla založena odborná skupina, která na
tom pracuje. A co odborná skupina zjistila? To samé, co český pacient už dávno ví.
Léky chybí! Jaké to děsivé zjištění. Kdo za to může? Zcela jistě nejdříve Putin, pak
nikdo,  poté  minulá  vláda  a  nakonec  přesunutí  výroby  léků  do  Asie.  Klasický
argument ministra Válka. Osobní odpovědnost nulová. Inu: „Chleba bude! A máslo
bude...  I  smetana  bude!  I  Fibich  a  Dvořák!“  Jak  pravil  filmový  Nejedlý  ve  filmu
Skřivánci na niti parodující 50. leta v Československu. V týdnu od 1. 1. 2023 jsem
monitoroval nedostatek léků na webu Státního úřadu pro kontrolu léčiv a rovněž na
webech základních velkých lékáren. Výsledek? Penicilinová antibiotika chybí a to ve

velkém. Jak smutné, když jsme ještě do roku 2003 měli Výzkumný ústav antibiotik
a biotransformací. Nakonec jej zničila privatizace. Přesunutí výroby (tzv. outsourcing)
byl  v té  době  neoliberální  mantrou  v neoliberálním  diktátu  ODS Zemanově  vládě
kryté opoziční smlouvou. Vše si dovezeme („Chleba bude! A máslo bude... I smetana
bude! I Fibich a Dvořák!“). Nebude problém. A ejhle, je problém. I ministerští úředníci
v Praze  jsou  překvapeni.  Nikdo  s tím  nepočítal  (Vždyť  neoliberálové  nám  slíbili,
že„  Chleba bude!  A máslo  bude...  I  smetana bude!  I  Fibich  a Dvořák!“).  Krizové
scénáře  neexistují,  jen  zářné  zítřky  neoliberálního  světa,  kde  občan  má  převzít
všechnu  odpovědnost  sám za  sebe.  K čemu tam  jsou  oni  odborníci?  Nebo spíš
„experti“? Typicky nelidské ministerstvo.  Již dávno bylo jasné,  že  nastane nějaký
problém. To, co nyní vidíme, je totální válka. Není to ale válka jako na Ukrajině, ale
válka  vlády  s občany.  Ministerstvo  zdravotnictví  je  toho  jasným  důkazem.
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Neschopnost  cokoliv  řádně  zajistit  ukazuje  na  selhání  neoliberalismu.  Kupříkladu
mimořádná dodávka léku Nurofen pro děti již opět není, i když chleba, máslo, banány a
smetanou jsou. Navíc to byla hlavně dodávka pro děti od 4 let. Kde jsou ale léky pro

nejmenší?  Nebudu  spekulovat,  která  léčiva  byla  zaslána  na Ukrajinu,  jak  to
prezentovala vláda. Každopádně nedostatek základních léčiv ohrožuje zdraví občanů.
Možná je to i záměr ve spojení s privatizací. Jak podlé, asociální a trapné, stejně jako
strana (TOP 09),  jejíž obchodním zástupcem je ministr  Válek              Jan Klán,

facebook     .                                                                             STANOVISKO ANS
k výsledku 1. kola voleb a výzva pro 2. kolo

Z výsledku 1. kola je zřejmé, že mainstreamem lživě informovaní voliči i
nevoliči si de facto vybrali válku. 
Jsme zklamáni  jednáním voličů  ČR, kteří  se nechali  opět  zmanipulovat
hlavními médii a buď  dali největší počet hlasů člověku, který do volební
kampaně investoval nejvíce milionů korun (Petr Pavel), anebo vůbec nešli

k volbám. Před 2. kolem bude mediálně probíhat agresivní kampaň anti-Babiš a opětně
bude jednoznačné protěžován kandidát NATO Petr Pavel.
V iDnes  vyšla  tato  zpráva:  „Babiš  jako  prezident  by pro  nás  byl  špatnou zprávou,
obávají se na Ukrajině.“
ANS v žádné případě nepodporuje na post českého prezidenta kandidáta Petra Pavla,
ze kterého by měla radost Ukrajina. PhDr. Vladimíra Vítová, Ph.D., předsedkyně ANS

BUDE - LI BÝVALÝ GENERÁL NATO PREZIDENTEM ČESKÉ REPUBLIKY,
OTEVŘOU SE VE STŘEDNÍ EVROPĚ DVEŘE VÁLKY Kandidát na prezidenta a
bývalý generál  NATO Petr  Pavel  oznámil,  že  pokud vyhraje ve druhém kole,  určitě
pojede  na  Ukrajinu  společně  s  prezidentkou  Slovenska Čaputovou.  Tato  slova  řekl
krátce poté,  co se dozvídal  výsledky prvního kola prezidentských voleb.Ukrajinci  už
potvrdili, že jsou de facto členy NATO. a že je jen otázkou času, než se konflikt rozšíří
dál. Je zajímavé, že i v takové době Češi absolutně ztratili pud sebezáchovy a vybírají
si lidi, kteří je budou nemilosrdně hnát do ukrajinských zákopů. A Čaputová si možná
brzy splní sen o zemi, kde se nebudeme bát umírat. Ale takhle to chodí, když všichni
naletí  propagandě.  Za  chyby  se  musí  platit,  někdy  i  tou  nejvyšší  cenou.  Andrej
Medvecký - poslanec NR SR                                                         Facebook

Pan  Kobliha  a  pan  Vajíčko                   .
První kolo prezidentských voleb skončilo. Byl to téměř pat. Do druhého kola postupují
dva  bývalí  komunisté.  Generál  Petr  Pavel,  nomenklaturní  kádr,  aktivní  komunista,
předseda ZO KSČ,  rudý voják, který byl rudější než rudá. Andrej Babiš, řadový člen
KSČ  a  podle  stávajících  indicií  spolupracovník  ekonomické  kontra/rozvědky.  Dva
agenti:  Bureš  a  Pávek.  Ve  druhém  kole  si  budeme  muset  vybrat,  který  z těchto
komunistů  před rokem 1989 usedne na pražský Hrad.  Je to Sophiina vo.  Takřka se
stejnou nadějí na změnu si národ do druhého kola prezidentské volby zvolil dva bývalé
kariéristické  komunisty.  Zatímco  Andrej  Babiš  zahodil  stranickou  průkazku  KSČ  již
v roce 1989, generál Pavel čekal až na rok 1990, kdy zákonem č. 72/1990 Sb. se všem
vojákům v činné službě  přerušovalo právo na členství  v politické straně.  Proč  Pavel
čekal tak dlouho? Doufal, že se ještě něco změní? Nebo on by mohl jako speciálně
školený voják něco změnit?  Pavel byl  v roce 1989 součástí  Československé lidové
armády.  S ní  se  počítalo  pro  zásah  na  obnovení  veřejného  pořádku  při  masových
nepokojích.  Proč  stále nejsou zpřístupněny všechny archivní  materiály v této věci  a
osobě generála Pavla? Proč se Pavel chová jako Trump odmítající veřejnosti předložit
daňová přiznání a nezveřejní všechno o své osobě? Je to záměr těch, kdo jej pomohl
zrodit?   Jindy přísná  na Babiše  koalice  SPOLU a Petr  Fiala,  podporující  bývalého
nomenklaturního komunistického kádra, všemu tomu utajování a tutlání přikyvuje. Na
Babiše se vše musí odtajnit, ale na „amerického“ bratra nikoliv. O Andreji Babišovi si
můžeme myslet, co chceme. Na rozdíl od Pavla, však něco skutečně pro lidi udělal.
Byly to   dotace z Evropské unie , ale něco dělal. Jeho firmy patří mezi nejvýznamnější
zaměstnavatele v zemi a Agrofert získal opakovaně ocenění TOP 100. Babiš se tedy
stará o lidi. Pavel sloužil daňovým poplatníkům za jejich peníze, ale sloužil hlavně sám
sobě.  Z pozice náčelníka Generálního štábu musel  odejít  do  Bruselu s kaňkou.  Jak
prozradila  uniklá  interní  zpráva  na  podzim  2015,  za  Pavlovi  netečnosti  se vojáci z
Generálního  štábu  a  operačních  velitelství radikalizovali.  Podle  zprávy  každý  osmý
voják  představoval  pro  Česko  bezpečnostní  riziko.  Proč  hrdina  z Bosny  Pavel
nezasáhl? Průběžné zprávy z interního výzkumu byly k dispozici každý rok. Musel to
řešit  až  Andrej  Babiš,  když  se  ukázalo,  že  Martin  Stropnický,  nadřízený Pavla,  byl
podobný herec jako Pavel; tedy, že problémy neřešil a věnoval se jen svému obrazu na
veřejnosti.  Pravice v české politice zrodila Andreje Babiše, kdo ale zrodil Petra Pavla?
Koho tedy volit? Pana Koblihu nebo pana Vajíčko?                       Jan Klán,  facebook

Lidová satira : Obrácení Ferdiše Pištory 
Presidentská p řísaha Pankráce Pravoslava Pávka 

Slibuji českému lidu na svoji " čest " , že budu v ěrně sloužit 
z á j m ů m celosv ětových hegemon ů USA FIRST .
Slibuji českému lidu na svoji " čest " , že budu vzorným vrchním 
velitelem česko-amerického vojska .
Slibuji českému lidu na svoji " čest " , že budu usilovat o ú čast ČR ve
všech amerických " mírových " válkách na východu Ze mě , po boku 
amerických vále čných " hrdin ů " , dokud naše vále čná " pravda a 
láska " nezvít ězí na celém sv ětě .
Tak slibuji a p řísahám .               Pankrác Pravoslav Pávek  . 

Zbořil: Generál Pavel dodnes nevysv ětlil, na kolik ústav a
komu p řísahal                                      .
První kolo prezidentských voleb skončilo s tím nejtěsnějším výsledkem. Oba kandidáti
postupující do finálního klání získali téměř stejný počet odevzdaných hlasů. Kdo má
větší  šanci  uspět?  Bude příští  hlavou státu  Petr  Pavel  nebo Andrej  Babiš?  Prostá
volební aritmetika říká, že generál Pavel je jasným favoritem. Ale i česká politika je
zajímavá tím, že přináší různá překvapení zejména v dobách, kdy je neočekáváme,
říká  v rozhovoru  pro  iportaL24.cz  politolog  Zden ěk  Zbo řil.Skončilo  1.  kolo
prezidentských voleb. V boji o Hrad se utkají Petr Pavel, který 1. kolo vyhrál, a Andrej
Babiš. 

Překvapil vás tento výsledek, anebo jste ho o čekával? Byl jsem překvapený jen do
jisté míry. Předpokládal jsem, že volby vyhraje někdo ze »zlatého třílístku« 

Do druhého kola se dostali oba kandidáti s komunist ickou minulostí. Znamená to,
že pro b ěžného ob čana to  není až  tak zásadní  problém?  V.Havel,  který v tomto
ohledu neměl také čisté svědomí, by řekl – to jsou paradoxy! Máte ale pravdu, že pro
běžného  občana  to  není  už  dlouho  zásadní  problém,  ale  dobře  se  s ním  pracuje
v politice,  kde  bratr  nezná  bratra  a  důstojník  zpravodajské  služby  svého  agenta.
Konečně  odkazu na spolupráci  Babiše  s pomalu  zapomenutou StB  tentokrát  znovu

využil i generál vyzvědač, který dodnes nevysvětlil, na kolik ústav a komu přísahal.
Asi opravdu platí, že čeho je srdce plné, tím ústa přetékají.
Kampaň  byla vedena  »všichni proti Babišovi «  i tak získal tém ěř 35 %hlasů?
Pirátská  kampaň  »Pusťte  nás  na  ně!«,  která  byla  nejagresivnějším  projevem
antibabišismu, se už dvakrát osvědčila, tak proč by se někdo nepokusil ji zopakovat i
napotřetí?  Zejména,  když  s definováním  pozitivního  programu  mají  mnozí  velké
problémy a pro některé je to dokonce nemožné.
 Pavel hned v prvním vstupu po volbách uvedl, že o čekává od Babiše kampa ň

plnou  polopravd  a  faul ů.  Babiš  na  oplátku  n ěkolikrát  poukázal  na  to,  že
v osob ě  Pavla  by  se  na Hrad  dostal  komunistický  rozv ědčík.  Myslíte  si,  že
takové útoky na protikandidáta jim pomohou získat v íce voli čů? Musíme to brát
jako trochu temperamentní  vyjádření  v prvních okamžicích vzrušení  po  oznámení
prvních, dokonce ještě oficiálně nepotvrzených výsledků voleb. To neznamená, že
nedojde na dehonestující  vyjádření,  která  by  mohly  používat  volební  štáby obou
kandidátů, ale předpokládám, že budeme ještě překvapení, řečeno cimrmanovsky,
až se na scéně objeví nějaký »šrapnel«, který, jak předvedl na své tiskovce Andrej
Babiš se zmínkou o spolupráci s KGB, může mít nekonečné množství variant.
V prvním kole byla nezvykle vysoká volební ú čast. Čemu to p řisuzujete?
Důvody  jsou  různé,  domácí  i  zahraniční,  ale  hlavní  je,  že  skutečně  končí
porevoluční,  transformační  a  budovatelská  éra  občanské  společnosti,  a  to  bez
ohledu na to,  jak  dědictví  této doby vnímají  tři  různé  generace,  které  jsou dnes
v české  politice  aktivní.  Mnozí  mladí  si  dokonce  poprvé  zkouší  aktivní  vstup  do
politiky, byť na té nejnižší úrovni. A samozřejmě také proto, že jednak stárnou, jednak
odcházejí  příslušníci  »sametových«  politických  elit  a  vznikl  prostor  pro  nové
osobnosti. Porovnejme si někdy věk dosavadních politiků v Evropě, i jinde ve světě,
a nenechávejme se mýlit politickými geronty, kteří jsou nám někdy prezentováni jako
osobnosti, které rozhodují o budoucnosti naší a někdy i celého světa.
Pokud vyhraje Pavel, tak vládní p ětikoalice bude mít »pod palcem« nejen 
Sněmovnu a Senát, ale také Pražský hrad. Bylo by to do bré?
Jistě by to nebylo z hlediska tlaku a vyvažování sil ve veřejném prostoru to nejlepší,
ale v politických dějinách naší  země  to  není  neobvyklé.  Buď,  v dobách ohrožení,
vytváříme »Národní frontu« v boji proti společnému nepříteli, nebo naopak vedeme
válku všech proti všem, i kdyby nás to mělo stát budoucnost.  Jana Dubni čková

Zločiny proti sv ětovému míru                                                          .
Vláda  Petra  Fialy  chladnokrevně  zneužila  skutečnosti,  že  se  páteční  pozornost
veřejnosti  upírala k prvnímu dnu prezidentských voleb a předložila  ve Sněmovně
návrh  na změnu  Ústavy ČR,  resp.  návrh  zmocňovacího  zákonu,  který  by ji  bez
souhlasu poslanců opravňoval vysílat do ciziny české vojáky až na dobu 60 dnů. »V
důvodové zprávě  k  návrhu změny článku 43 Ústavy ČR se uvádí,  že  se změna
předkládá v reakci na agresivní chování Ruska,« zmiňuje např. server idnes.cz.  Co
je  skutečně  ve  hře,  odhaluje  aeronet.news: »Jedná  se  de  facto  o  válečný
zmocňovací  zákon pro vládu Fialy,  která se nepokrytě  žene do války proti  RF a
potřebuje vyslat na Ukrajinu první kontingent českých vojáků, ale nemá k tomu oporu
v Ústavě, zatím.«   Psal jsem to už mnohokrát a budu to opakovat tak dlouho, dokud
se lidé neprobudí – tato vláda nesnese v rozsahu páchaných zločinů  proti  vlastní
zemí absolutně žádné srovnání s jakoukoli vládou minulou, včetně té protektorátní.
Žádná vláda, počínaje rokem 1918, se tolik nezpronevěřila českému státu, jako ta
dnešní Fialova.  »Minulý týden jsme přinesli informace o tom, že česká vláda Petra
Fialy musela  s  největší  pravděpodobností  vědět  skoro  měsíc  dopředu  o začátku
války  na  Ukrajině. České  ministerstvo  obrany  totiž  1. února  2022  podepsalo  s
náčelníkem  generálního  štábu  Ukrajiny  Valerijem  Zalužným  smlouvu  o  lazaretní
službě pro zraněné ukrajinské vojáky, kteří utrpěli zranění v důsledku nepřátelských
akcí. Ve  smlouvě  není  přitom  ani  slovo  o  Rusku  nebo  ruské  agresi,  není  v  ní
uvedeno, že půjde o ošetřování ukrajinských vojáků v důsledku obrany Ukrajiny před
agresí, ale je tam pouze uvedeno, že ti vojáci budou ošetřováni v ČR proto, že utrpěli
zranění v důsledku přímých nepřátelských akcí.  Přímá nepřátelská akce je pouze
jiný  výraz  pro  válku,  pro  ozbrojený střet,  pro  přímý konflikt. Jak  to  lze  vysvětlit?
Jedině tak, že Ukrajina plánovala útok proti Donbasu a na Krym, o čemž informovaly
ruské  rozvědky  už  několik  týdnů  dopředu,  a  generální  štáb  Ukrajiny  si  dopředu
připravoval  zázemí  v  zemích  NATO  pro  lazaretní  služby.  Takové  smlouvy  se
podepisují  jen  tehdy,  pokud  je  již  o  vojenské  operaci  dopředu  rozhod-
nuto,« komentuje aeronet.news.    Fialův kabinet  připravillegislativní  podmínky pro
zatažení  ČR  do  rusko-ukrajinského  válečného  konfliktu.  Promiňte,  ale  to  je
VLASTIZRADA, to jsou zločiny proti světovému míru! Že se aspoň zlomek českého
obyvatelstva probouzí z apatie a uvědomuje si obrovské nebezpečí, které nám všem
vinou vlastizrádného počínání české vlády ve spojení s cizí mocí reálně hrozí, toho
důkazem je VÝZVA, o které se však veřejně nemluví, nepíše. Přitom se jmenuje »Mír
a spravedlnost«. A neiniciovaly ji žádné bezvýznamné nuly. V petičním výboru jsou
prof.  RNDr. Václav Hořejší (vědecký pracovník),  exministr zahraničí  Jan Kavan a
novinář  PhDr.  Matěj  Stropnický.  Také  mezi  prvosignatáři  nalezneme  jména
skutečných kapacit ve svých oborech . VÝZVA chce mír na Ukrajině a vyzývá Vládu
ČR, aby v dané souvislosti uskutečnila tomu odpovídající kroky (viz. níže).  Architekti
globální politiky žádný mír nechtějí. Oni chtěli válku už při podpisu minských dohod,
které  měly  mír  bránit.  Nedávno  to  bývalá  německá  kancléřka  Merkelová  řekla
srozumitelně: »Minské dohody jsme podepsali  jen  proto,  abychom získali  čas na
vyzbrojení  Ukrajiny.« Nejen  toto  vyjádření  Merkelové,  ale  i  onen  návrh  vládního
zmocňovacího zákonu, jsou přece jasným svědectvím toho, že »Mír a spravedlnost«
jsou  tím  úplně,  úplně  posledním,  o  co  by  se  dnešní  evropský  a  americký
establishment  zajímal.Signatá ři   Výzvy  požadují,  aby Vláda  ČR:    –  ukončila
slovní podporu válce a šíření nenávisti vůči kterémukoli státu či jeho představiteli, a
potlačování názorů, které válku kritizují,                      
-  podnikla veškeré kroky vedoucí k dosažení urychleného příměří,  jehož součástí
bude i  přerušení  dodávek zbraní,  a  poté k jednání  o spravedlivém míru, a to se
svými evropskými partnery s cílem získat pro mír i vládu USA,                 
-  požadovala  po  ostatních  evropských  vládách  v  Radě  EU  poctivé  a  nestranné
vyhodnocení  dopadu  sankcí  uvalených  na  ruskou  ekonomiku  a  zároveň  naopak
dopadu těchto sankcí na obyvatelstvo a ekonomiky evropských zemí    
- zdržela se jakékoli podpory uvalování dalších sankcí do doby vyhodnocení efektů
sankcí již existujících ve smyslu bodu 3, a pokud se prokáže, že jsou pro Rusko
neúčinné, kdežto pro evropské země a jejich obyvatelstvo poškozující, požadovala
jejich zrušení,                     
–  soustředila se na zmírňování dopadů  války, inflace, drahoty a sankcí a zajistila
skutečnou,  účinnou  a  rychlou  pomoc  českým  obyvatelům  a  podnikům.        .
Pokud jste si uchovali aspoň špetku zdravého rozumu, podpořte tuto Výzvu. Jde o
budoucnost, která se dostala do rukou všehoschopných, psychopatických zločinců.
Myslete se na své děti, vnuky, pravnuky…!                               Jan Čech     iportal
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